企业简介：
  CORPORATION  PROFILE

青岛鑫荣数控机器有限公司是1996年台湾鑫荣在中国投资的高新技术企业，专业从事数控系统的研发和数控机床的生产和销售。

    鑫荣公司本着 “品无止境，诚信为本，追求卓越”的原则，精心投入数控木工机械行业，先后研发出数控木工镂铣机，数控雕铣机，数控雕刻机三大系列十几个规格的产品。被广泛应用于机械，科研院所，木器，木门，模具，化工，广告等不同领域，并远销世界各国。

    鑫荣公司借鉴国外先进技术，采用原装进口优质配件，确保整机质量。企业已通过ISO9001国际质量体系及CE认证。

   先进的制造工艺，规模化的生产，专职的研发队伍，优质的产品质量，全方位的用户培训，完善的售后服务铸就了欣达荣公司十年来的辉煌。

销售电话：15066169908白

Daron CNC Machine Tools（Qing dao）Co.,Ltd. Is a high-tech enterprise which invested by Daron Of Taiwan in 1996 .it’s mainly specialized in manufacturing and selling CNC system and CNC machinery.
 Following with the principle of “searching for better quality ,developing with honest ,and pursuing the outstanding achievement ”,DARON Company has invested in the CNC woodworking router ,CNC millling machine,and CNC engraving machine ,three series with more than ten varieties products which are widely used in different fields, such as Machinery,Research andDevelopmentDepartment,WoodenFurniture,WoodenArticles,Models,Chemicals ,Advertisements,etc……. The products of Daron  have been sold all over the world .
 To be a good warranty, the Daron Company has adopted advanced technical abroad ,and assembled the machinds with original accessories from abroad,The Company has been authenticated by ISO9001 in 2004.

 With advanced technical ,formula manufacturing ,professional research and development team ,excellent quality ,comprehensive training for the customers and good service ,Daron has past its resplendence ten years .
  And Daron will supply you sincerely with good guality products and excellent service in the  recent future.

质量体系：

ISO9001:2000国际质量认证企业已通过CE安全认证

Eeterprise certified ISO 9001：2000 Quality objectives 

International certification Have got the  CE certification

